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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért követik el újra ugyanazt a hibát?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli
kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János Gazdasági és Közlekedési Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Békés megye közút hálózatának állapota évek óta egyre súlyosbodó problémát jelent . A kialakult
viszonyokhoz mérten még mindig szerényen csordogáló közútfejlesztést célzó beruházáso k
megvalósulása pedig már több alkalommal is csalódást okozott .

A Békéscsabát elkerülő út békési és dobozi kereszteződésben körforgalom híján egyre-másra
történnek a balesetek, a probléma megoldásával kapcsolatban eddig még csak ígéretek hangzottak el .
Még el sem ült a békési illetve dobozi úti körforgalmakkal kapcsolatos vita, most újabb hibá t
készülnek elkövetni . A 47-es és a 4644-es jelű összekötő út keresztezésében a Nemzeti Közlekedés i
Hatóság nem tartja indokoltnak a körforgalom kialakítását. Pedig az említett kereszteződésben már
számtalan baleset történt, amit még az avatatlan szemlélő is messzirő l láthat az ott elhelyezett
figyelmeztető táblák sorából . A helyzetet tovább súlyosbítja, hogy a Murony — Békés vasúti
szárnyvonal megszüntetése nyomán naponta többször közleked ő autóbuszjárat is itt halad el naponta.
A Kormány oktatási reformja nyomán a muronyi és a kamuti általános iskola összevonása miatt az
iskolásokat naponta szállító autóbusz szintén ezt a csomópontot veszi igénybe . Az említett
kereszteződés forgalmi adatai megegyeznek a már említett békéscsabai elkerül ő dobozi út i
kereszteződésének adataival — itt mára már elvi megállapodás történt a körforgalom utólago s
kialakításáról .

Tisztelt Miniszter Úr !

Miért követik el ismét ugyanazt a hibát?

Van-e a beruházónak olyan kötelezettsége, mely szerint egy ilyen horderej ű, a települések életé t
döntően befolyásoló kérdésben egyeztetnie kell az érintett önkormányzatokkal ?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2007 . szeptember 24 .
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Erdős Norbert
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